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sistema educatiu, la despesa global i les diferents 

partides desglossades del darrer curs escolar. 

5. Quin cost suposa un alumne de batxillerat en els 

sistemes educatius espanyol i francès (incloure el 

professorat i altre personal educatiu (especificar 

funcions), personal administratiu, material escolar, 

equipaments i mobiliari, subvencions de 

funcionament pels centres escolars, inversions i 

manteniment dels edificis escolars, cost de menjador 

escolar, activitats educatives a l’exterior del centre 

(natació, esquí, sortides culturals, altres...), personal 

extern que intervé en cada centre...)? Donar, per 

sistema educatiu, la despesa global i les diferents 

partides desglossades del darrer curs escolar. 

6. Quina subvenció es dona a les associacions de 

pares d’alumnes de cada sistema educatiu? Precisar 

el nombre d’alumnes del centre associat a cada una 

d’aquestes associacions de pares? Precisar els criteris 

que es fan servir pel càlcul de les subvencions. 

7. En alguns centres del país el pes de les carteres és 

un problema, ja que aquest supera el pes recomanat 

pels experts essencialment en els centres de 

secundària. Quines accions porta a terme el Govern 

per remeiar aquest problema? 

8. Existeixen grups de treball ministeri-sistemes 

educatius per a resoldre aquest problema de salut 

pública pels nostres infants? 

9. Vist l’augment important d’alumnes que està 

tenint i que es preveu que tingui el centre del Lycée 

Comte de Foix sembla ser que hi ha una necessitat 

real d’obtenir més espais. Quina és la situació general 

del Lycée en aquest aspecte (diferenciar necessitats 

d’espais pedagògics i d’altres espais – menjador, 

altres) ? Quines són les necessitats previstes en 

termes d’espais? 

10. Es fan reunions de treball periòdiques entre els 

responsables del sistema educatiu francès i els 

responsables del ministeri d’educació en el sentit de 

remeiar la problemàtica?  

11. Quines solucions proposa el ministeri de cara al 

curt termini i al més llarg termini? Posada a 

disposició d’espais suplementaris, terrenys... 

12. Quin calendari d’accions té el Govern a sobre de 

la taula? 

13. Existeixen altres situacions problemàtiques 

d’aquest tipus en algun altre centre dels diferents 

sistemes educatius  

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 20 de juliol del 2018 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 26 de juliol 

del 2018, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades per la M. I. Sra. Rosa 

Gili Casals, consellera general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 25 de juliol del 2018, 

relatives a la gestió de residus i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1064). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 26 de juliol del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor 

La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a la gestió de 

residus  

Es demana: 

1. Quina és la producció total de residus dels anys 

2015, 2016 i 2017? Donar la producció total però 

també desglossada pels mesos de l’any. 

2. Quina és la producció total de residus de l’any 

2018 (fins a la data de tramesa d’aquestes 

preguntes)? Donar la producció desglossada per 

mesos. 

3. D’aquest volum de residus, quina és la quantitat 

que s’incinera? Quins residus es destinen a la 

incineració? Donar les dades per categories de 

residus. 

4. Quina és la quantitat de residus que es recicla? 

Desglossar-ho per categories de residus. 

5. Com gestiona CTRASA els residus reciclables? 

6. Quina és la seva destinació? Quin valor econòmic 

tenen aquests residus? Quant cobra/paga CTRASA 

pel seu traspàs? 

7. Quines empreses gestionen els residus? Quina és 

la relació contractual amb CTRASA? Desglossar per 

categories de residus. 

8. Quines empreses gestionen la recollida de residus? 

Quina és la relació contractual amb CTRASA? 

Desglossar per categories de residus. 
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9. Com gestiona CTRASA els residus no reciclables i 

no incinerables? On s’exporten? Quin preu té 

aquesta exportació? 

10. Quantes tones de residus provinents de 

Catalunya s’han importat per incinerar-les al forn de 

la Comella? Quina és la seva provinença? 

11. Quantes parades tècniques de la instal·lació de 

CTRASA s’han fet el 2017 i 2018? Per quina raó 

s’ha procedit a aquestes aturades? 

12. Quina capacitat d’emmagatzematge de residus té 

CTRASA? Donar dades per categories si és el cas. 

13. La climatologia condiciona en algun moment el 

funcionament del forn? Si és el cas, per quina raó? 

14. Quina quantitat de residus mensual és necessària 

cremar per poder subministrar calor mitjançant la 

cogeneració a edificis i instal·lacions d’Andorra la 

Vella dins dels objectius màxims que es planteja el 

Govern? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 25 de juliol del 2018 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

4.4.2 Respostes escrites 

Edicte 

El síndic general, d’acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, 

consellera general del Grup Parlamentari Mixt, 

relatives als canvis en el calendari laboral per al 

2018, publicades en el Butlletí del Consell General 

número 68/2018, de data 5 de juliol. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 26 de juliol del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Ministeri d’Afers Socials, Justícia i 

Interior 

Preguntes amb resposta escrita  

(reg. núm. 1023) 

Preguntes escrites al Govern relatives a la 

modificació del Decret del 18-10-2017 

d’establiment del calendari laboral per a 

l’any 2018, formulada per la M. I. Sra. Rosa 

Gili Casals, consellera general del Grup 

Parlamentari Mixt. 

Es demana: 

1.-Ens pot explicar Govern quins són els motius 

pels quals “s’ha constatat” que cal fer aquesta 

modificació del calendari laboral? 

En els darrers anys, el Departament de Justícia i 

Interior ha rebut un cert nombre de sol·licituds 

d’empreses compreses en l’article 1 del Decret del 

18-10-2017 d’establiment del calendari laboral per a 

l’any 2018 (sector de la construcció, oficines, serveis 

no directament relacionats amb el turisme, etc.) en 

les quals se sol·licitava, amb caràcter excepcional, 

l’autorització per poder treballar en dies festius del 

calendari laboral. 

Aquestes sol·licituds estaven basades en motius de 

necessitat justificada, entesos com les situacions en 

què resulta necessari o recomanable que determinats 

treballs o serveis es realitzin en un dia festiu.  

Per exemple, s’ha sol·licitat diverses vegades poder 

realitzar treballs urgents en escoles, en el decurs d’un 

dia festiu concret, per protegir la seguretat dels 

alumnes, i que les classes no es veiessin pertorbades. 

També s’ha demanat autorització en diverses 

ocasions per treballar en dies festius en determinades 

obres estratègiques en les quals la reducció de la 

durada es pot considerar que beneficia clarament 

l’interès públic o general. Es pot citar, pel que fa a 

aquest darrer supòsit, les obres actuals d’embelliment 

que s’estan duent a terme a l’avinguda Meritxell. 

Tenint en compte la important afluència de turistes 

en aquella zona, i per tal de preservar la bona imatge 

del país i perjudicar al mínim possible les empreses 

del sector, la reducció de la durada de les obres va 

ser considerada des de l’inici com una qüestió 

d’interès general pel Govern. També es poden 

esmentar les obres de construcció de la plataforma 

de Soldeu, atès que la finalització dels treballs en 

qüestió, en temps degut, resulta primordial per a la 

imatge del país, tenint en compte que la final de la 

copa del món d’esquí alpí serà un esdeveniment 

cabdal per al renom del nostre país. 


